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Etter å ha leid huset vårt på Flaten i 5 år, er vi de stolte eierne fra og med august 2018. Fordi 

en del av veien allerede er privat, vet vi hva det innebærer for arbeidskraft og kostnader. 

Hvis vi i 2018 hadde visst at kommuneveien også ville bli privat, kunne dette ha påvirket 

beslutningen om å kjøpe. Vi tror at dette tiltaket vil føre til en verdiforringelse av huset vårt, 

og vi lurer på om vi kan holde kommunen ansvarlig for dette. 

Av erfaring vet Lynette, som har jobbet i hjemmesykepleien, hvor viktig det er å kunne kom 

fram 24/7 for å hjelpe innbyggerne på Vegårshei. 

Det gjelder også til ambulanse og brannvesen i nødsituasjoner. 

I tillegg er det ikke en selvfølge at alle naboene har samme råd til vedlikehold og brøyting. 

Dette kan også føre til diskusjoner om når og hvor ofte dette skal gjøres. 

Vi forstår at det må gjøres kutt, men vi tror at en overgangsfase på for eksempel 5 år vil være 

rimelig. Dette vil bety at vi som innbyggere ønsker å betale 20% av kostnadene til kommunen 

hvert år, slik at etter 5 år 100% blir oppnådd, og vi som innbyggere har blitt vant til det. 

Olaf og Lynette Hoonhout  
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